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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 2. oktober 2013 stil-
let følgende spørgsmål nr. 8 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix 
(EL).

Spørgsmål nr. 8:
”Kan ministeren oplyse om de mindst 14 fødeafdelinger, der har søgt udleve-
ringstilladelse til Angusta, har søgt om tilladelse til samme dosis, og om de alle 
har søgt om tilladelse til oral dispensering, alternativt om nogen har søgt om 
tilladelse til vaginal brug?”

Svar:
Sundhedsstyrelsen har oplyst, at ”Alle fødeafdelinger har ansøgt om udleve-
ringstilladelse til Angusta i styrken 25 mikrogram til oral administration. Ingen 
fødeafdelinger har søgt om udleveringstilladelse til Angusta til vaginalt brug.”

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Dorthe Rodian Arleth
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